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Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
    
Akademický senát 
funkční období 2019 – 2022 
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400 96 Ústí nad Labem   Fax: 475 285 566 
internet: www.fsi.ujep.cz   E-mail: kontakt.fsi@ujep.cz 

 
Zápis z 12. zasedání Akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 13. října 2020 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Karel Drašner; Vladislav Erdman; Mgr. Iryna Hren; 
Ing. František Klimenda, Ph.D.; Ing. Pavel Kraus; doc. Ing. Karel Sellner, CSc.; Ing. Blanka 
Skočilasová, Ph.D.; 
Omluveni: PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; 
Hosté: prof. Dr. Ing. Libor Beneš, IWE; Ing. Pavel Houška, prof. Ing. Štefan Michna, PhD. 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení „Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FSI UJEP pro roky 

2021-2025“ 
5. Schválení záměru studijního programu (Bc.) „Materiálové inženýrství“ v presenční 

formě 
6. Schválení záměru studijního programu (NMgr.) „Materiálové inženýrství“ v presenční 

formě 
7. Delegování zástupce FSI UJEP do Sněmu RVŠ 
8. Ekonomické záležitosti 
9. Různé 

 
Ad 1) Zasedání v 9.30 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu Jaromír 
Cais. Konstatoval, že je 8 členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[65]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři 
Vladislav Erdman a František Klimenda. 
  
Hlasování: pro 8, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen[66]. 
 
Ad 4) Děkan Štefan Michna přednesl Strategický záměr vzdělávání a tvůrčí činnosti FSI 
UJEP pro roky 2021-2025. 
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Návrh usnesení [67]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený Strategický záměr vzdělávání a tvůrčí 
činnosti FSI UJEP pro roky 2021-2025.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[67]. 
 
Ad 5) Proděkan Libor Beneš předložil senátu ke schválení záměr studijního programu 
Materiálové inženýrství (Bc.). 
 
Senátor Karel Sellner měl formální připomínky, ke kterým se připojil i předseda senátu 
Jaromír Cais, požádal o sjednocení formátu. Dále vyjádřil názor, že mu v předmětech chybí 
matematika, což, ale považuje pouze za svůj osobní názor.  
 
Návrh usnesení [68]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený Záměr Studijního programu Materiálové 
inženýrství (Bc.).“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 2 
Návrh byl schválen[68]. 
 
Ad 6) Proděkan Libor Beneš předložil senátu ke schválení záměr studijního programu 
Materiálové inženýrství (NMgr.). 
 
Senátorka Blanka Skočilasová upozornila na matoucí výraz v profilu studenta, kde se uvádí, 
že absolvent může být členem konstrukční skupiny. O absolventovi nelze hovořit jako 
o odborníkovi v rámci konstrukce. Dále senátor Karel Sellner požádal o změnu v použití slova 
kontrolování technologických postupů, tento výraz není vhodný, jelikož zaměření absolventa 
není na kontrolu.  
Proděkan Libor Beneš slíbil, že tyto výrazy v profilu absolventa změní, použije jiné definice. 
 
Návrh usnesení [69]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený Záměr Studijního programu Materiálové 
inženýrství (NMgr.).“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 2 
Návrh byl schválen[69]. 
 
 
Návrh usnesení [70]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem žádá o zapracování připomínek do předložených Záměrů SP 
Materiálové inženýrství (Bc. a NMgr.).“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[70]. 
 
Ad 7) Předseda senátu Jaromír Cais, vyzval k navržení zástupce do Sněmu RVŠ. 

Návrh usnesení [71]: „Akademický senát FSI UJEP v souladu s § 92 odst. 1 písm. a) zákona 
č. 111/1998 Sb. a v souladu se čl. IV. Odst. 1 písm. b) Statutu Sněmu RVŠ navrhuje 
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jako svého zástupce ve Sněmu RVŠ pro funkční období od 1. 1. 2021 do 31. 12. 2023 
Ing. Jaromíra Caise, Ph.D.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 1 
Návrh byl schválen[71]. 
 
Ad 8) Děkan Štefan Michna informoval přítomné o ekonomických záležitostech FSI UJEP. 
Senát byl informován o finančním čerpání, které je k 8. měsíci 64,18%. V tomto roce FSI 
získala od 1. 5. 2020 projekt IKAP (3D tisk) a od 1. 9. 2020 projekt v rámci TAČRu 
(Energetické využití brownfieldů). 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 9)  

a)  Děkan Štefan Michna vyjádřil svůj názor na vzniklou situaci COVID-19. Vyzval 
přítomné k trpělivosti, dále požádal, aby vyučující se věnovali maximálně distanční 
výuce (všem formám distanční výuky – online přednášky, nahrávání přednášek 
na sdílený disk, seminární práce, poskytování materiálů k výuce,..). 
Od pondělí mají studenti vstup do budov FSI zakázán.  

b) Od 1. 11. 2020 dojde k organizačním změnám na Ústavu strojů a energetiky, bližší 
informace děkan neposkytl, z toho důvodu, že nejdříve tyto změny budou oznámeny 
na zasedání kolegia děkana FSI, které se uskuteční dnes od 13:00 hodin. 

Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 10) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 65 až č. 71. 
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Vladislav Erdman, v. r.  

 František Klimenda, v. r. 

 
V Ústí nad Labem dne 13. října 2020 
 
        Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
Příloha č. 1 Strategický záměr vzdělávací a tvůrčí činosti FSI UJEP pro roky 2021-2025 
Příloha č. 2 Záměr SP Materiálové inženýrství (Bc.) 
Příloha č. 3 Záměr SP Materiálové inženýrství (NMgr.) 
Příloha č. 4 Návrh zástupce za FSI do Sněmu RVŠ 
 


